
B E S Z Á M O L Ó 
 

KISBÉR VÁROS KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 2020. JANUÁR 17-I ÜLÉSÉRE. 
 

 

Tisztelt képviselő-testület ! 
 

2014 novemberében kaptam felkérést arra, lássam el a sajtószóvivői illetve kommunikációs 

feladatokat, javítva az írott- és elektronikus sajtó, valamint az önkormányzat közötti 

kapcsolatot.  

Polgármester úr irányítása alatt látom el a feladatot, mely tartalmazza a médiával történő 

kapcsolattartást, a média tájékoztatását az önkormányzat hírértékű eseményeiről, a lakosság 

tájékoztatását a városi eseményekről és közérdekű információkról, valamint a képviselő-

testületi ülésekről szóló beszámoló készítését. 

 

Média: 

 

- HÍD TV :  
 

Igen jó kapcsolatunk van a komáromi televízióval, akik 2019-ben 11 alkalommal készítettek 

illetve közvetítettek helyszíni felvételt kisbéri eseményekről, amelyek 2017-től a YouTube-on 

is megtalálhatóak. Ezen kívül a különböző rendezvényeinkről, szöveges és képes beszámolókat 

küldök, amelyek nagy részét a heti híreikben leadják. 

(2017-ben és 2018-ban, amikor a legtöbb beruházás illetve fejlesztés történt a városban, 16 

illetve 17 önálló kisbéri videó felvétel készült.) 

 

- Napilapok : 
 

2019-ben a 24 ÓRA megyei napilapunkban 84 db., a Kisalföldben 76 db. újságcikk jelent 

meg városunkkal kapcsolatban, amely átlagban számolva havi 7 illetve 6 megjelenést jelentett. 

 

Internetes felületek : 

 
 

- „Kisbéri Polgármesteri Hivatal”:  

 

Facebook oldalunkon 2019-ben 93 db. szöveges fényképalbum történt felrakásra 

rendezvényeinkről, beruházásainkról, amelyek 4870 db. fotót tartalmaznak. Ezen kívül csak az 

idővonalra felrakott (kisebb fejlesztések, rendezvények vagy események) képek (szöveggel) 

száma 700 db. volt. 
A hivatal oldalára felrakott események minden esetben megosztásra kerültek a „Kisbér Város” 

zárt csoport oldalára, illetve felrakva honlapunkra. 

 

- „Kisbér Város” csoport : 
 

Ebben a csoportban találhatók azok a felrakások, amelyek kizárólag a város lakosságának 

tájékoztatását szolgálják. Ilyenek a különböző meghívók, születésnapok, különböző oldalak 

megosztásai, Városigazgatóság hírei, jogszabályváltozások, stb. 

Ezekről statisztikai számaim külön nincsenek. 

 



Képviselő-testületi ülés : 
 

Valamennyi rendes képviselő-testületi ülésen részt vettem, melyekről beszámolót készítettem, 

és a honlapra továbbítottam.  

Egy testületi beszámoló elkészítése a napirendi pontok számától függően minimum 6-8 óra. 

Először azonos formátumba kell hozni a különböző formátumú előterjesztéseket. Minden 

előterjesztést az első betűtől az utolsó betűig el kell olvasni, hogy az olvasó számára a lényeget 

ki tudjam venni, illetve át kell írni úgy, hogy beszámoló formája legyen az olvasónak. Pl.: ahol 

az előterjesztő egyes szám első személyben ír, ott hivatalt kell írni, egyes helyeken 

önkormányzatot, stb., de tartalmi változás nincs. 

Az ülést követően egy héttel kapom meg a jegyző úr által hitelesített testületi határozatokat, 

amelyeket - mivel pdf formátumban kapom -, minden napirendi pontnál be kell gépelni. 

  

Egyéb megjegyzések : 

 

1/ A 2014-2019-es választási ciklus teljes fenti anyaga mobil winchesteren archiválva lettek, 

melyek átadásra kerültek öt könyvtárban, úgy, mint BERUHÁZÁSOK-FEJLESZTÉSEK, 

KÉPVISELŐ-TESTÜLET, RENDEZVÉNYEK, VÁLASZTÁSOK, VIDEÓ LINKEK & 

EGYEBEK. 

A könyvtárakon belül külön-külön az egyes évek anyagai. 

 

2/ A hivatal a jelenleg használt tükörreflexes fényképezőgépet 2016 tavaszán vásárolta, 

amellyel a mai napig 35.500 db. fénykép készült, amelynek tükrén már egy apró folt keletkezett, 

amelyet tisztítással sem sikerült eltávolítani. Még tudok vele dolgozni, csak arra kell figyelnem, 

hogy ez a kis folt sötét felületre jusson, akkor nem látható. 

 

Kisbér, 2020. január 15.  

 

 Tisztelettel 

    Szabó Sándor 

 

 


